
 
Muut asiat 
 
Vammaisneuvosto 10.04.2025 § 7  
  
 
    

 
Päätösesitys Vammaisneuvosto keskustelee uudesta kaudesta ja vie viestiä omiin 

järjestöihin jäsenvalinnasta, tiedote yhdistyksille mahdollisesti 
toukokuussa. 
 
Vammaisneuvosto ei nyt päätä uutta kokouspäivää. 
 

Päätös    
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Päätösesitys Vammaisneuvosto keskustelee uudesta kaudesta ja vie viestiä omiin 

järjestöihin jäsenvalinnasta, tiedote yhdistyksille mahdollisesti 
toukokuussa.   
 

Päätös Toukokuussa lähtee yhdistyksille pyyntö ilmoittaa mahdolliset jäsenet 
vammaisneuvostoon.  Vammaisneuvoston jäsenmäärä 6 jäsentä eri 
yhdistyksistä.  Nykyiset jäsenet vievät jo tietoa omiin yhdistyksiinsä ja 
valmistelevat asiaa. 
 
Seurakunta osallistuu myös esteettömyyden parantamiseen osaltaan 
esimerkiksi Mäntän siunauskappelin esteettömyydestä: siellä on portaat 
kaikkialle ja vain hankalat irtoliuskat pyörätuolia ja rollaattoria varten.  
Olisiko mahdollista, että esimerkiksi Mäntän seudun invalideilta ohjattaisiin 
tähän apua ja asiantuntijuutta.  
 
Tiia Lehtinen toimii paikallisena vanhus- ja vammaisasiamiehenä, voi ottaa 
yhteyttä tarvittaessa ongelmatilanteissa.  Lisäksi Sarapihan Lähitorilta saa 
ajankohtaista neuvoa ja opastusta, sieltä myös voi pyytää palvelutarpeen 
arviota.  
 
Kirjattavia asioita kaupunkikehityslautakunnalle (Ville Keränen):  
Sarapihan terveyskeskuksen ensiavun ovi ja labraan johtavasta ovesta on 
vaikea kulkea pyörätuolilla tai rollaattorilla: kynnyksiä, ritilään tarttuu keppi 
kiinni.  Koulukeskuksen liikuntasaliin kulku takaovesta sekä "yläkerran" 
kahvioon meno salista takaisin takaovesta.  Tämän voi kokea omaa arvoa 
alentavaksi.  Portaikko hyvin jyrkkä aulan ja salin välillä.  Jotakin ratkaisua 
tähän? Olisiko mahdollista saada sähköistä liukutasoa asennettua?  
 
Vanha vammaisneuvosto kiittää kuluneesta kaudesta ja toivottaa uudelle 
neuvostolle hyvää toimintakautta. 

 


